

北京企学研教育科技有限公司

Beijing Education Technology Institute of Enterprise-College-Research

企学研字[2021]10号

关于 2021 首届德国柏林国际数字化人才创新技能 大赛总决赛晋级名单的通知

Notice of the promotion list for the Grand Finals for Make-IT International Competition 2021 Berlin, Germany

各参赛队：

2021 首届德国柏林国际数字化人才创新技能大赛—中国北京以外赛区选拔赛于 6 月 6 日顺利举办，根据《关于 2021 首届德国柏林国际数字化人才创新技能大赛-中国赛区选拔赛通知》（柏林赛组委会函【2021】1 号）北京以外赛区晋级 5 个名额的有关规定，现公布北京以外赛区决赛晋级名单和作品：

Dear participants of Make IT China,

Thanks to your great participation and cooperation, Make IT China Regional Competition (Non-Beijing region) was successfully held on June 6th, 2021. Based on the regulation of Make IT International, the following 5 teams with their works were evaluated and selected as winner and will be promoted to the grand final international competition of MakeIT.

1.黄河水利职业技术学院

1.Yellow River Conservancy Technical

领队：冯峰

Leader : Feng Feng

指导教师：冯峰、赵婷、贾洪涛

Instructor: Feng Feng, Zhao Ting, Jia Hongtao

参赛选手：孙梦园、王东、樊周博、孔德龙、张校铭

Contestant:Sun Mengyuan, Wang Dong, Fan Zhoubo, Kong
Delong, Zhang Xiaoming

参赛作品：城市雨水大脑——雨水资源数字化利用链

Entries:Urban Rain Brain - The chain of wisdom for the digital
use of rainwater resources

2. 武汉城市职业学院

2.WuhanCity Vocational College

领队：谭超越

Leader : Tan Caoyue

指导教师：曹佳燕、李峰、杨菁菁

Instructor: Cao Jiayan, Li Feng, Yang Jingjing

参赛选手：杨浩、杨成宇、黎勇、蒋文晓

Contestant: Yang Hao, Yang Chengyu, Li Yong, Jiang
Wenxiao

参赛作品：水到药成服药机器人

Entries: Medication robot that provides water and medicine

3. 烟台工程职业技术学院

3.Yantai Engineering & Technology College

领队：孙建香

Leader : Sunjianxiang

指导教师：孙建香、王仲悦

Instructor: Sun Jianxiang, Wang Zhongyue

参赛选手：孙国龙、陈浩坤、田浩杰、韩宇、王晓喆

Contestant: Sun Guolong, Chen Haokun, Tian Haojie, Han Yu,
Wang Xiaozhe

参赛作品：智能时代—多面立体加工中心能手

Entries: Intelligent Age-Expert in Multi-faceted Stereo
Machining Center

4. 丽水职业技术学院

4. Lishui vocational and technical college

领队：朱凌宏

Leader : Zhu Linghong

指导教师：朱凌宏、周国良、童光耀

Instructor: Zhu Linghong, Zhou Guoliang, Tong Guangyao

参赛选手：曹亮亮、方建华、黄泓樟

Contestant: Cao Liangliang, Fang Jianhua, Huang Hongzhang

参赛作品：铝水浇铸自动化设备关键技术研究及样机制作
Entries: Research on key technology of aluminum water casting
automation equipment and prototype production

5. 沈阳职业技术学院

5. Shenyang Polytechnic College

领队：罗丹

Leader : Luo Dan

指导教师：罗丹、唐海波、迟冰芮

Instructor: Luo Dan, Tang Haibo, Chi Bingrui

参赛选手：张鑫、徐芯梓、李海辰、张巍

Contestant: Zhang Xin, Xu Xinzi, Li Haichen, Zhang Wei

参赛作品：基于生物力学特性的软组织手术技术模拟与研究

Entries: Simulation and Research of Soft Tissue Surgery

Technology Based on Biomechanical Properties

希望各参赛选手以本次选拔赛取得的成绩为新的起点，认真总结经验和不足，不断学习新知识，掌握新技能，带动更多的学员共同成长，同时希望进入决赛的各参赛选手更加认真备赛，在后续国际间竞赛中互学互鉴，分享数字化技术和技能！

We sincerely encourage all participants to take this competition as a new starting point, with lessons learnt, experiences, knowledge and skills acquired from it. We congratulate the winner teams and look forward to your preparation and excellent performance in the final competition.

北京企学研教育科技有限公司

2021年6月18日

Beijing Education Technology Institute of

Enterprise-College-Research

June 18th, 2021